

2003
2004
2005
2006
2007
2008



GatoNegro

Shiraz

200X - Wine of Chile

GatoNegro is a wine for those occasions when you are with your friends, family or on your own and you want to enjoy the moment in a relaxed and simple way.
Now that you have it in your hands, uncork a bottle and enjoy a GatoNegro moment.

Colour: dark red with violet tones

Aroma: flowers, red fruits such as plum and raspberry, complemented with a touch of oak.

Taste: a perfect balance between the alcohol content, level of acidity and gentle tannins. A round wine, well bodied, with medium persistence.

This Shiraz GatoNegro is enjoyed best with good friends and both red and white meat, pastas, rice and somewhat strong cheeses.

GatoNegro est le vin idéal pour toutes les occasions, lorsque vous êtes entre amis, en famille ou seul, et que vous désirez savourer un moment de détente en toute simplicité.
Maintenant que vous avez la bouteille entre vos mains, débouchez-la et appréciez cet instant "GatoNegro".

Robe: rouge foncé avec des nuances violacées.

Nez: arôme floral, de fruits rouges tels que les prunes et les framboises, avec une touche boisée.

Bouche: équilibre parfait entre l'alcool, le niveau d'acidité et les tanins doux. Vin rond et corsé d'une bonne longueur en finale.

GatoNegro shiraz est à déguster entre amis et en accompagnement de viandes rouges ou blanches, de pâtes, de riz et de fromages forts.

Espacio para N° de Lote
(se imprime en proceso de embotellado)

RETURN FOR REFUND WHERE APPLICABLE /
CONSIGNE LA OU LA LOI LE PRESCRIT



7 804300 123697

Produced and bottled by /
Produit et embouteillé par
Viña San Pedro S.A., Molina-Chile
www.GatoNegro.cl

Medidas: 60 x 100
Barniz: Mate

Papel: Cromolux
Sist. de Imp: Off-Set

Colores


Negro


226


227